

《单词百科:Manifestations是什么意思?Manifestations怎么发音?Manifestations的解释和用法》

英语单词Manifestations是什么意思?Manifestations怎么读?Manifestations怎么发音?简答网为您整理了Manifestations的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Manifestations怎么读

Manifestations的读音:[ˌmæn ə f ɛ s'te ʃ ə n]

Manifestations的意思

1、n.表示, 显示 (manifestation的复数形式);

Manifestations的双语例句

1、Different animals in the colony had different manifestations of the disease.

在这一群体里，这种疾病在不同的动物身上有着不同的表现。

2、Various clinical manifestations reflect different forms of alkaline phosphatase gene expression.

不同型之临床表现与其碱性磷酸酶之基因缺失有关。

3、She felt an affinity to all the subtler manifestations of wealth.

这些象征豪华奢侈的生活方式的东​​西吸引着她。

4、Inflation, unemployment, on both i . e . stagflation, are manifestations of business cycles.

通货膨胀, 失业或者二者并存, 即滞胀是商业周期的表现。

5、Firm liver enlargement and biochemical evidence of intrahepatic cholestasis are typical manifestations.

肝硬而肿大和肝内胆汁淤沸的生化改变是典型现象。

6、These were manifestations of the darker side of his character.

这些是他性格阴暗面的表现。

7、Objective To investigate the clinical manifestations and pathological features nemaline myopathy (NM) .

目的探讨 杆状体 肌病的临床表现和病理特点。

8、Objective To analyze MRI manifestations of post-traumatic syringomyelia and its formation mechanism.

目的分析创伤后脊髓空洞症的MRI表现及其形成机制。

9、Hegemonism and power politics have new manifestations.

霸权主义和强权政治有新的表现。

10、They often attribute the simplest manifestations of nature to agencies of which they know nothing.

他们常常把最简单的自然现象归因为他们不了解的神力所至。

11、Judith had not much reserve in the manifestations of her preferences.

朱迪思毫不掩饰她的感情.

12、To be wordly-wise and play safe is one of the manifestations of liberalism.

明哲保身是自由主义的表现之一.

13、Splenosis may be one of the late manifestations of previous injury.

脾组织植入可能是以前损伤的晚期表现之一.

14、She claims to have seen manifestations of dead people in the haunted house.

她说她在那闹鬼的房子里看见了死人显灵.

15、However, two other manifestations may occur.

继而会出现其他两种表现.

以上是简答网为您整理的Manifestations怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Manifestations的用法、Manifestations的释义、Manifestations的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Manifestations>